
Základná škola, Slovenských dobrovoľníkov 122/7, 010 03 Žilina 
 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole, Slovenských dobrovoľníkov 

122/7, 010 03 Žilina zo dňa 2.10.2017 

Prítomní členovia:  10 

Neprítomní: 1 

Hostia: 1 

Rada školy je uznášaniaschopná 

 

Program zasadnutia rady školy: 

1. Otvorenie zasadnutia rady školy a kontrola uznášaniaschopnosti, voľba zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice 

2. Informácia o rozvrhu hodín, oboznámenie s nultou hodinou na druhom stupni 

3. Informácie o školskej knižnici 

4. Rôzne  

5. Diskusia 

6. Návrh uznesenia zo zasadnutia 

 

K bodu č. 1 

Predsedníčka rady školy A. Petrášová všetkých privítala a otvorila zasadnutie. Zistila, že rada 

školy je uznášania schopná.  

Voľba zapisovateľa:  

Za zapisovateľku bola navrhnutá Ševčíková Martina, Bc. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 10 

Výsledky hlasovania:   za:  9                proti:  0                     zdržal sa: 1   

Pani Bc. Ševčíková Martina bola zvolená za zapisovateľku 

Voľba overovateľov zápisnice: 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Zajacová S.,   Mgr. Talafová M. 

Hlasovanie:  Mgr. Zajacová S. 

Počet prítomných členov RŠ: 10   
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Výsledky hlasovania:     Za:    9                    proti:    0           zdržali sa: 1 

Hlasovanie: Mgr. Talafová M. 

Počet prítomných členov RŠ:  10  

Výsledky hlasovania:     Za:       9                       proti:     0          zdržali sa: 1  

Za overovateľov zápisnice boli zvolení Mgr. Zajacová S., a Mgr. Talafová E. 

 

K bodu č.2 

P. Petrášová informovala prítomných o rozvrhu hodín na druhom stupni. U žiakov ôsmeho 

a deviateho ročníka bolo nutné zaviesť  jednu nultú hodinu telesnej výchovy / nemecký jazyk 

v rozvrhu hodín. Riaditeľka školy o tejto skutočnosti informovala školský úrad, ktorý udelil 

výnimku. Triedny učitelia informovali rodičov formou informovaného súhlasu. 

 

K bodu č.3 

Mgr. Bušíková, ktorá vedie školskú knižnicu nás informovala o jej činnosti. Informovala 

o aktivitách na tento školský rok. Školská knižnica je určená všetkým žiakov školy, ale 

navštevujú ju predovšetkým žiaci prvého stupňa nakoľko sú tu predovšetkým knižné tituly pre 

mladších žiakov. P. Bušíková organizuje jej činnosť dvakrát v týždni po vyučovaní.  V triede 

je vytvorený čitateľský kútik, plánované aktivity na podporu a rozvoj čitateľskej gramotnosti.  

 

K bodu č.3 

  

Ing. Šebok sa zaujímal o osud rodiny Burganovej, o ich sociálnu situáciu. Spoločne sme 

diskutovali o možnosti oficiálnej pomoci. Zhodli sme sa, že požiadame zariadenie, v ktorom 

sa nachádzajú aby nám poskytli informácie o ich sociálnej situácií a pani poslankyne: PaedDr. 

Chodelková Ľ a Mgr. Talafová sa budú informovať na úrade, mestskom zastupiteľstve, čo by 

sa dalo urobiť pre zlepšenie ich sociálnej situácie. 

  

Mgr. Talafová sa informovala v akej fáze je výstavba multifunkčného ihriska. Naša škola sa 

zapojila do mnohých projektov na výstavbu školských športovísk, ale zatiaľ sme neboli 

v projektoch úspešní. Pani riaditeľka navštívila pána primátora Ing. Chomu a informovala ho 

o svojom zámere vybudovať pri škole multifunkčné  ihrisko v priestore za školskou jedálňou. 

Škola má priestor na ihrisko v rozmeroch 21x41 m. V priebehu minulého školského roka nás 

kontaktovala vedúca odboru školstva, či máme záujem o ihrisko ale podmienkou bol priestor 

45x25 m. Škola už požiadala dotknuté organizácie, či nevedie cez túto časť pozemku 
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infraštruktúra, ktorá by zabránila výstavbe ihriska. Máme k dispozícii vyjadrenia, ktoré 

nezabraňujú výstavbe. Náklady sú cca 30 tisíc eur, ktoré môžu byť vyššie z dôvodu úpravy 

terénu do roviny.  Tento rok sme žiadali o vybudovanie ihriska 2 krát. V marci sme 

aktualizovali požiadavky  na športoviská pani PaedDr. Hanuliakovej na odbor školstva, na 

základe jej výzvy. 27.9.2017 sme predkladali požiadavky na investičné plány na roky 2018-

2020, kde sme okrem požiadavky na rekonštrukciu elektroinštalácie vo všetkých budovách 

školy a vybudovania prečerpávacej stanice na kanalizáciu žiadali aj vybudovanie 

multifunkčného ihriska. V auguste sme evidovali projekt zameraný na „Rozvoj výchovy a 

vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, 

rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na rok 2017“ ale tento pre nás nič nerieši. 

Pred výstavbou multifunkčného ihriska je nutné zaistiť jeho správu.  

  

Ing. Šebok sa informoval o možnosti zverejniť na stránke školy internetové učebnice, ktoré sú 

k dispozícií v elektronickej podobe. Žiaci by tak mohli študovať aj doma cez internet ako 

prevencia ochorení chrbtice v budúcnosti. Zaujímal sa tiež, prečo žiaci reformovaného 

ročníka, ktorí sa vzdelávajú podľa inovovaného vzdelávacieho programu nemajú učebnice 

prírodovedy a vlastivedy. Učebnice ešte nie sú vyexpedované z tlače, ale mali by sa 

expedovať v priebehu októbra. 

 

K bodu č.5      

Diskusia bola súčasne aj v bode rôzne 

 

Uznesenie  

zo zasadnutia Rady školy pri základnej škole, Slovenských dobrovoľníkov 

122 / 7, 01003 Žilina dňa 2.10.2017 

rada školy  

 Berie na vedomie: 

 Informáciu o rozvrhu hodín na druhom stupni základnej školy, nultá hodina 

u žiakov ôsmeho a deviateho ročníka 

 Informáciu o činnosti školskej knižnice, o aktivitách a plánoch na podporu 

čitateľskej gramotnosti na škole v školskom roku 2017/2018 

 Informáciu chýbajúcich učebniciach najmä pre inovovaný vzdelávací program 

 

 Ukladá: 

 Naďalej podporovať činnosť spojenú so školskou knižnicou, podporovať jej 

aktivity ale aj pomáhať pri získavaní knižných titulov 

Termín: priebežne                                  Z.: Mgr. Bušíková Mgr. Luptáková,  
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 Riaditeľke školy naďalej aktívne spolupracovať s mestom pri získavaní 

financií pre budovanie multifunkčného ihriska 

Termín: priebežne                                   Z: Mgr. Luptáková 

 

 Zistiť informácie o sociálnej situáci rodiny Burganovej a zistiť možnosti 

pomoci prostredníctvom poslancov mestského zastupiteľstva a Úradu 

sociálnych vecí a rodiny v Žiline, resp. VUC Žilina 

T: priebežne                                            Z: Mgr. Petrášová, PaedDr.Chodelková 

                                                                      Mgr. Talafová           

 

Hlasovanie  

Počet prítomných : 10 

Výsledky hlasovania:           za:   10                           proti: 0                    zdržal sa: 0 

 

Zápisnicu vyhotovil                                                    ..................................................... 

                                                                                   Bc. Ševčíková Martina, člen RŠ 

 

Zápisnicu overil:                                                       ........................................................... 

                                                                                   Mgr. Zajacová S., člen RŠ 

 

Zápisnicu overil:                                                      ........................................................... 

                                                                                Mgr. Talafová E., člen RŠ 

 

Schválil:                                                                  ............................................................ 

                                                                                Mgr. Petrášová Anna, predseda RŠ 

V Žiline  dňa  2.10.2017                                       ........................................................... 

                                                                                 Pečiatka a podpis predsedu RŠ 

                                               


